
Návrh řešení TOP 09 Brno-město 

k situaci týkající se Velké Ceny v Brně  

 

 

 Navrhujeme vznik uskupení, které by vlastnilo licenci na pořádání Velké ceny silničních 

motocyklů v Brně (Moto GP), které by iniciovalo město Brno jako facilitátor, následně by 

přistoupily stát i kraj, dále pak zástupci podnikatelů a také okolních obcí. 

 Jasně vymezit v připravené smlouvě role jednotlivých subjektů. 

 Přistoupit ke smlouvě by mohly kromě veřejnoprávních subjektů také podnikatelské subjekty 

jako provozovatelé ubytování, pohostinství apod. 

 Předložit licenční smlouvy k pořádání Moto GP (zřejmě se společností Dorna Sports a 

případně dalšími) včetně všech dodatků a metodických pokynů zastupitelům ještě před 

rozhodováním (vyvrácení pochybností s reklamními právy apod.). 

 Explicitně doložit (součást smlouvy), že společnost Dorna Sports, poskytne licenci uskupení 

na dalších minimálně 3 až 5 let. Na druhou stranu uskupení ve 2. pololetí tohoto roku sdělí, 

zda je schopné zvládnout pořádání akce i v dalším roce. 

 V mezidobí dojde ke společnému jednání zástupců státu, kraje a města. Podle skutečných 

přínosů Moto GP by pak byly dohodnuty podmínky pro dlouhodobou podporu s cílem zajistit 

udržitelnost.  

 Společnost Automotodrom smluvně vyčíslí náklady pro uskupení i na další období (3 až 5 let): 

◦ za pronájem Paddocku, zdravotního střediska, optických kabelů a dalšího technického 

prostředků 

◦ podrobně za služby pro uspořádání Moto GP (některé by v případě cenové výhodnosti 

mohl dodávat někdo jiný) 

 Pan Karel Abrahám, jako většinový majitel pozemků pod dráhou a v okolí, vyčíslí smluvně 

náklady za jejich pronájem pro toto uskupení a uspořádání Moto GP i na další období (3 až 5 

let), toto by se týkalo i minoritních majitelů. 

 Vyzýváme všechny subjekty k součinnosti: Radu města Brna, společnost Automotodrom, 

podnikatele Karla Abraháma, společnost Dorna Sports, hejtmana Jihomoravského kraje a 

zástupce státu. Pokud myslí záchranu Moto GP vážně, měli by konečně zasednout ke 

společnému jednání.  

 Vyzýváme i okolní obce a podnikatele, aby se přidali k jednání a nalezení udržitelného 

způsobu pořádání této akce. 

 Nechceme podpořit významnou finanční částkou z rozpočtu města pouze Moto GP v roce 

2015, musíme tedy znát i její budoucnost. 


